
Lijst van vragen – totaal

1
Hoe valt het grote verschil te rijmen tussen de opmerking dat Nederland
een grote inspanning heeft geleverd in 2008 om de Afghaanse politie in
Uruzgan naar een hoger niveau te tillen en het vernietigende oordeel dat
in dagblad De Pers dd. 23 september jl staat over het niveau van de
politie?

2
Kunt u aangeven hoeveel niet-gouvernementele organisaties (NGO’s) er
meer in Uruzgan werken dan in 2007? Hoeveel verschilt dat met de
periode direct voor de inzet van het Provinciaal Reconstructie Team (PRT),
dus stel in 2005? Gaat het daarbij om dezelfde NGO’s of om hele andere?
Wat is de verklaring voor een eventueel verschil?

3
Kunt u een overzicht geven hoe andere PRT’s werken? Waarin verschilt
hun aanpak van de Nederlandse aanpak? Waarmee verklaart u het
verschil?

4
Hebben andere deelnemende, eventueel leidende, landen van ISAF niet
gekozen om te werken via Afghaanse structuren? Op welke wijze werken
zij dan? Wat zijn hun onderlinge verschillen?

5
Kunt u een overzicht geven van het aantal gewonde Nederlandse
militairen in 2008? Hoeveel van hen zijn geheel hersteld van de verwon-
dingen? Hoeveel zijn blijvend gehandicapt?

6
U meldt dat u enkele aspecten die in 2008 hebben gespeeld in de
evaluatie buiten beschouwing laat omdat daarover al eerder informatie
aan de Kamer verstrekt is. Zijn er ook aspecten die in 2008 hebben
gespeeld die nog niet aan de Kamer zijn gemeld? Welke zijn dat dan en
waarom is daarover nog niet bericht?

7
Wat is uw appreciatie van uw conclusie dat een aanzienlijk deel van de
incidenten te maken had met de uitbreiding van de ISAF-presentie naar
het zuiden en westen, waarmee de confrontatie werd aangegaan met de
opstandelingen in deze gebieden? Had een confrontatie wellicht
voorkomen kunnen worden door middel van een andere aanpak,
bijvoorbeeld door middel van diplomatie of enkel ontwikkelingswerk?

8
Wat is de aard van de intensieve Nederlandse diplomatieke inspanning,
druk dus, geweest eind 2007 om de 4e ANA brigade in Uruzugan te
ontplooien? Was dat louter om Nederlandse binnenlandse politieke
redenen of waren er andere factoren van belang? Wat was het gevolg
voor het vertrek van deze brigade uit een ander deel van Afghanistan?
Kunt u dat appreciëren?

9
U schrijft: «Door middel van succesvolle toepassing van kleinschalige en
snel zichtbare civiel-militaire (CIMIC) activiteiten en zogenaamde Quick
Visibility Projects (QVP’s) kreeg de bevolking stap voor stap meer
vertrouwen in de Nederlandse militairen en in de lokale Afghaanse
overheid.». Hoe is dit gemeten? Of is dit slechts een vermoeden?
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10
Wat is de precieze rol van United Nations Assistance Mission in Afgha-
nistan (UNAMA) nu? Hoe verloopt de coördinatie? Is er voldoende staf ter
plaatse? Hoe is hun bewegingsvrijheid?

11
Hoeveel NGO’s waren er actief in Uruzgan voordat de Task Force Uruzgan
(TFU) actief werd? Op welke manier is het ontwikkelingsproces in de
provincie «volledig afhankelijk» van het PRT?

12
Kunt u een overzicht geven van de enkele moeilijkheden of tegenslag
(«over het algemeen goed») bij de overdracht van de verantwoordelijk-
heid voor de veiligheid aan de Afghaanse autoriteiten?

13
Kunt u een overzicht geven van het aantal gevangen genomen en/of
gedode opposing militant forces-leiders (OMF)? Waar vonden deze
arrestaties of dodingen precies plaats?

14
Hoeveel trainers zijn ingezet voor de opleiding van de Afghan National
Police (ANP)? Hoeveel trainers voor welke hoeveelheid op te leiden
politiemensen waren er? Kortom, in welke verhouding wordt de ANP
getraind? Waren die verhoudingen realistisch?

15
Is bekend hoeveel incidenten door OMF krachten tegen de bevolking zijn
uitgevoerd in 2008? Hoeveel slachtoffers zijn, voor zover bekend, daarbij
gevallen?

16
Hoeveel Afghan National Auxiliary Police (ANAP) agenten zijn in 2008
gedeserteerd?

17
Hoeveel leden van Afghaanse leger zijn in Uruzgan in 2008 gedeserteerd?
Hoeveel procent is dat?

18
Is u bekend waar de leden van de opgeheven ANAP eenheden zijn
gebleven? Zijn ze nog in Uruzgan? Maken ze deel uit van de OMF? Kunt u
dat toelichten?

19
Op welke wijze wordt het nijpend gebrek aan leraren in Uruzgan opgelost?

20
Hoeveel scholen voor middelbaar onderwijs zijn er in Uruzgan? Zijn er
plannen om dat aantal te verhogen?

21
Op papier zou de PDC (Provincial Development Council) een belangrijke
rol moeten spelen als schakelpunt in de ontwikkeling van de provincie.
Hoe kijkt de Afghaanse overheid tegen het functioneren van dit gremium
aan? Worden de leden van de PDC bijvoorbeeld getraind? Hoe zijn de
verhoudingen tussen PDC en bijvoorbeeld het PRT en UNAMA?
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22
Hoeveel projecten heeft het Nederlandse bedrijfsleven uitgevoerd in
Afghanistan in het algemeen en Uruzgan in het bijzonder?

23
Gesteld wordt dat de veiligheidssituatie en het lage niveau van econo-
mische ontwikkeling nog obstakels bleken om het Nederlandse bedrijfs-
leven op significante schaal actief te krijgen in Afghanistan in het
algemeen en in Uruzgan in het bijzonder. Wat wordt bedoeld met
«significante schaal»?

24
Wat zijn de redenen waarom er vooralsnog niet of nauwelijks door
Nederlandse bedrijven gebruik is gemaakt van de financieringsmodaliteit
van het Fonds voor Economische Opbouw Uruzgan (FEOU)? Hoe gaat u
hen toch over de streep trekken?

25
Hoe gaat u concreet invulling geven aan het verbeteren van zowel de
«rule of law» in de provincie Uruzgan als op nationaal niveau? Waarom
verloopt de voortgang hier traag?

26
Welke rol speelt precies de Drug Enforcement Administration (DEA) in
Uruzgan? Houden zij zich ook bezig met eradicatie van papaver?

27
Waarom is het Hongaarse Operational Mentoring and Liaison Team
(OMLT) uiteindelijk niet naar Uruzgan gekomen?

28
Hoe zullen de problemen met betrekking tot de te beperkte luchttransport-
capaciteit aangepakt worden?

29
Gesteld wordt dat de luchttransportcapaciteit niet toereikend was, en dat
dit een factor is die nadere aandacht verdient. In hoeverre wordt hieraan
tegemoet gekomen met de 500 vlieguren in het kader van het C-17
project? Blijft er ook met deze extra luchttransportcapaciteit een tekort
voor een operatie als in Uruzgan?

30
Gesteld wordt dat bij de planning van een militaire operatie rekening
wordt gehouden met de nodige vervolgactiviteiten, zodat voor de
bevolking geen gat valt tussen de eerste aanwezigheid in een gebied en
de wederopbouw die daarop volgt. Worden bij deze planning ook NGO’s
en CIMIC-eenheden betrokken? In hoeverre zijn NGO’s bereid mee te doen
aan een dergelijke strategie?

31
Kunt u een overzicht geven van het aantal bombardementsvluchten door
Nederlandse F-16’s en door Nederlandse helikopters in 2008? Kunt u
tevens aangeven hoeveel personen daarbij zijn verwond of gedood en op
welke wijze deze zaken eventueel juridisch zijn afgehandeld?

32
Wat wordt precies bedoeld met de opmerking dat de Afghaanse overheid
een veel groter gebied bestrijkt en een veel groter deel van de bevolking
bereikt dan aan het begin van de missie? Hoe wordt dit gemeten? En hoe
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kijkt de bevolking hier tegenaan? Zitten zij überhaupt wel te wachten op
meer bemoeienis vanuit de overheid?

33
Gaat u nog een poging wagen om de dialoog met de Afghaanse overheid
over het belang van Transitional Justice nieuw leven in te blazen?

34
Wat is wel een betrouwbare indicator voor de veiligheidssituatie als het
aantal veiligheidsincidenten dat niet is? Op welk moment is naar uw
oordeel het aantal veiligheidsincidenten wel een indicatie dat het slecht of
slechter gaat?

35
Kunt u een appreciatie geven van de macht en invloed van voormalig
gouverneur Jan Mohammed aan het eind van 2008? In hoeverre is hij een
machtsfactor die ook nu, eind 2009, nog een betekenisvolle rol speelt?
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